

Title (en)

Conduit distributor, especially for hot-water heating.

Title (de)

Rohrleitungsverteiler, insbesondere für Warmwasserheizungen.

Title (fr)

Distributeur à conduits notamment pour chauffage à eau chaude.

Publication

**EP 0036984 A2 19811007 (DE)**

Application

**EP 81101860 A 19810313**

Priority

DE 3012854 A 19800402

Abstract (en)

The invention relates to a conduit distributor for feed and return lines, in particular for hot-water heating. The conduit connections (14 - 16) which are guided outwards from an oblong distributor housing (10), which is divided into a feed chamber (12) and a return chamber (13) by an internal wall (11) running in the longitudinal direction, all have a common length and a common diameter. Connecting lines of different diameter are connected via prefabricated different reducing pieces (21 - 23) to the conduit connections (14 - 16) which are fed out of the distributor housing (10). <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft einen Rohrleitungsverteiler für Vor- und Rücklaufleitungen, insbesondere für Warmwasserheizungen. Die Rohrleitungsanschlüsse (14 - 16), die aus einem langgestreckten Verteilergehäuse (10) nach außen geführt sind, das durch eine in Längsrichtung verlaufende Innenwandung (11) in einen Vorlaufraum (12) und einen Rücklaufraum (13) unterteilt ist, weisen alle eine einheitliche Länge und einen einheitlichen Durchmesser auf. Anschlußleitungen unterschiedlichen Durchmessers werden über vorgefertigte unterschiedliche Reduzierstücke (21 - 23) an die herausgeführten Rohrleitungsanschlüsse (14 - 16) des Verteilergehäuses (10) angeschlossen.

IPC 1-7

**F24D 3/10; F16L 41/00; F24D 19/00**

IPC 8 full level

**F24D 3/10 (2006.01)**

CPC (source: EP)

**F24D 3/1066 (2013.01)**

Cited by

GB2421279A; US6839966B2; AT393310B; EP2157462A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0036984 A2 19811007; EP 0036984 A3 19820721; DE 3012854 A1 19811008**

DOCDB simple family (application)

**EP 81101860 A 19810313; DE 3012854 A 19800402**